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Vrienden en vriendinnen van Germanicus,

Het nieuwe seizoen is inmiddels in volle gang en zowel op het veld en ook qua organisatie zien
we dat een uitstekende ontwikkeling in gang is gezet. Op het bestuurlijke vlak zijn er veel
nieuwe jonge mensen die hun verantwoordelijkheid nemen en als vrijwilliger hun steentje
bijdragen. Organisatorisch staan we er weer beter op! Op het veld heeft ons eerste elftal een
prima start gemaakt en hebben veel jonge spelers uit de eigen jeugd hun debuut inmiddels
kunnen maken ook dat zien wij uiteraard graag! Kortom een prima start en de opmaat voor
een mooi seizoen!
Veel leesplezier bij deze editie van ons mooie clubblad.

De redactie

Redactie: 
Vincent Kleine

Harry Kuik
Harjan Sibon 

Bianca van Dijk 
Kelly van Dijk 

Henriëtte Nijeboer 
 

Mail adres redactie: geelzwarte@germanicus.nl 
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contributie seizoen 2023-2024 per maand: per jaar

senioren veldvoetbal €14,50 €174,00

senioren veld en zaal €20,50 €246,00

senioren zaalvoetbal €14,50 €174,00

Dames en Heren senioren 7x7 veld €8,00 €96,00

wastoeslag senioren €1,00 €186,00

Junioren 16 t/m 18 jaar €11,00 €132,00

junioren 13 t/m 15 jaar €9,50 €114,00

junioren 6 t/m 12 jaar  €8,50 €102,00 

Kabouters t/m 5 jaar €2,00 €24,00 

werkende/steunende leden (niet spelend) per kwartaal 
€18,90 

€75,60

65+/ invaliden/ jeugdleden niet spelend t/m
15 jaar/ Partnerlid mits gereg. partner
spelend of werkend lid is. 

€24,60 

Contributie 2023-2024
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Organistatieschema
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Van het hoofdbestuur 

Beste Germanen,
Wat komend seizoen wel wordt verhoogd, zijn de contributies. Deze worden met 4% geïndexeerd.
Daarmee liggen onze prijzen nog steeds ruimschoots onder de contributies van de clubs om ons
heen. En dat willen we ook; goedkopere contributies, een goedkoper biertje.
Wat zijn voor dit seizoen de grootste uitdagingen? Het verkrijgen van zonnepanelen om de
energierekening te drukken, de renovatie van veld 3 in goed overleg met de gemeente Coevorden en
het verder uitbreiden en verbeteren van onze organisatie en natuurlijk een nieuwe ambitieuze trainer
vinden voor ons eerste elftal.

Zowel het eerste team als dames 1 gaat deze winter op trainingskamp. De mannen naar Malta en de
dames naar Marbella. Beide teams staan daarnaast bovenaan en scoren er lustig op los, waardoor
beide doelpuntenacties ook goed vullen. De regen en de vorst heeft inmiddels al behoorlijk wat roet in
het eten gegooid voor de jeugd en seniorenteams, er is bovengemiddeld veel afgelast. Laten we
hopen op een niet te strenge winter zodat we na de winterstop weer snel met regelmaat kunnen
trainen en wedstrijden spelen.

Eind november heeft de ledenvergadering plaatsgevonden. Zoals altijd was de opkomst gering.
Jammer, want de ledenvergadering zou juist een moment moeten zijn waarop bestuur en leden
interactief met elkaar in gesprek komen over te voeren beleid. We gaan ons best doen om hier voor
komend jaar een draai aan te geven, nog geen idee hoe. Voor de mensen die niet aanwezig waren
deel ik graag een sheet uit de presentatie:
Het is goed om te zien dat de club groeit, al is het in de marge. Tijdens de vergadering zijn alle
hoofdpunten waar de bestuurders zich mee bezig gaan houden besproken. Het nieuwe
marketingplan, merchandise plannen, evenementen en overige vernieuwde onderwerpen. Wil jij een
kopie van de 40 sheets met bijbehorende tekst? Dan kun je mij een mailtje sturen op
vincent.kleine@vincegroup.nl en stuur ik jou de presentatie toe.
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Ook is de begroting doorgenomen en het bestuur verwacht ook dit jaar een positief resultaat. Een
meevaller is het energietarief die vanaf 1 januari 2024 aanzienlijk zal dalen. De kosten zullen daardoor
bijna tienduizend euro lager uitvallen dan het afgelopen seizoen. In de hierboven gedeelde sheet zie je
eveneens dat de marge in de kantine 33% was over 2021/2022. Aangezien we in 2022/2023 een klein
positief resultaat hebben behaald, was de prijsverhoging ook nodig en de daarbij behorende marge
(39%). Hadden we voor het derde jaar op rij de prijzen niet geïndexeerd, dan waren we verlieslijdend
geweest. Inmiddels heeft Heineken aangekondigd de prijzen vanaf januari weer te verhogen, maar die
verhoging heeft niet opnieuw gevolgen voor komend seizoen.

Wat komend seizoen wel wordt verhoogd, zijn de contributies. Deze worden met 4% geïndexeerd.
Daarmee liggen onze prijzen nog steeds ruimschoots onder de contributies van de clubs om ons
heen. En dat willen we ook; goedkopere contributies, een goedkoper biertje.

Wat zijn voor dit seizoen de grootste uitdagingen? Het verkrijgen van zonnepanelen om de
energierekening te drukken, de renovatie van veld 3 in goed overleg met de gemeente Coevorden en
het verder uitbreiden en verbeteren van onze organisatie en natuurlijk een nieuwe ambitieuze trainer
vinden voor ons eerste elftal.

Zowel het eerste team als dames 1 gaat deze winter op trainingskamp. De mannen naar Malta en de
dames naar Marbella. Beide teams staan daarnaast bovenaan en scoren er lustig op los, waardoor
beide doelpuntenacties ook goed vullen. De regen en de vorst heeft inmiddels al behoorlijk wat roet
in het eten gegooid voor de jeugd en seniorenteams, er is bovengemiddeld veel afgelast. Laten we
hopen op een niet te strenge winter zodat we na de winterstop weer snel met regelmaat kunnen
trainen en wedstrijden spelen.
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 De Vriendenclub. De club die de voetbalvereniging
 financiële steun verleent bij investeringen of
 andere activiteiten. Bent u nog geen lid en wilt u
 ook graag uw steentje bijdragen? Meldt u zich 
 dan als steunend lid.  

 Vanaf slechts 15,- per jaar mag u zich  met ruim   
 100 andere leden ook lid  van De Vriendenclub
 noemen! Kortom: DOEN 

Voor meer informatie en aanmelden kunt u 
contact opnemen met:
Jan Schuldink: 0524-515291
Frits Meijerink: 0524-515834



Van het Jeugdbestuur

Het einde van het jaar nadert en het eerste gedeelte van het voetbalseizoen zit er alweer bijna op.Er is
veel gebeurd in de afgelopen maanden en hebben als Jeugdbestuur veel zaken de revue gepasseerd.
We zijn blij dat we kunnen melden dat we versterking hebben gekregen in het Jeugdbestuur. Jeanine
Hessels heten we van harte welkom.

Jeanine stelt zich graag even voor😊

“Mijn naam is Jeanine Hessels, ik woon samen met Ariën
en onze 2 zoons Gyvano en Xavio in Coevorden. In het
dagelijks leven ben ik zelfstandige in de (complexe) zorg.
Ik ben op de zaterdagen langs de lijn te vinden, waar onze
jongens voetballen. Het liefste kijk ik bij allebei onze
jongens hun wedstrijden, maar dat lukt niet altijd. Op de
zondagmiddag kijken we geregeld bij het eerste van
Germanicus. Ik ben al jaren betrokken bij de vereniging.
Onlangs ben ik gevraagd om zitting te nemen in het
bestuur van FC Coevorden. Zonder  vrijwilligers is er geen
vereniging. In deze tijd waar iedereen het druk heeft, wil ik
graag wat tijd vrij maken. Ik hoop dat we de komende
periode meer vrijwilligers voor de vereniging kunnen
vinden, die een (kleine) bijdrage willen leveren. Ik sta voor
een vereniging, waar de jeugd met plezier naar toe gaat.”

Met voetballen hebben we momenteel veel te maken met afgelastingen en het is voor trainers, leiders,
voetballers en supporters soms moeilijk te begrijpen waarom trainingen en wedstrijden worden
afgelast. Door de nieuwe wedstrijdvorm van de KNVB komt het dus voor dat als er veel wedstrijden
worden afgelast de teams bijna geen wedstrijden spelen. Dus het is voor ons als Jeugdbestuur goed
opletten wat er wordt afgelast en eventueel deze wedstrijden zoveel mogelijk verplaatsen, zodat er toch
nog gevoetbald wordt. Het mooiste zou natuurlijk een kunstgrasveld zijn dan kan in de meeste gevallen
wel getraind en gevoetbald worden. Helaas zit dit niet in het budget van de Gemeente of van één van de
moederverenigingen. Maar wie weet komt er ooit nog een keer iemand, die dit als sponsor wil
bekostigen😊
Helaas hebben we ook te maken gehad met geweldsincidenten en we zijn we het allemaal eens dat
geweld en bedreiging niet op het voetbalveld thuishoren. Onze jeugd, trainers, leiders, vrijwilligers,
supporters moeten zich op onze sportparken en daarbuiten veilig voelen. Wij realiseren ons dat het
belangrijk is dat wij als bestuursleden en vrijwilligers het goede voorbeeld geven en op een open en
loyale manier samenwerken, zodat het vertrouwen van de leden, hun ouders en een ieder die met de
club in contact komt, niet wordt geschonden. 7



We zullen onze bestuursleden, vrijwilligers, leden en ouders hier ook op wijzen en uiteraard ook op
aanspreken Respect dwing je niet af met geweld of bedreiging.

RESPECT dat toon je

Gelukkig maken we ook leuke dingen mee. Recentelijk hebben we nieuwe trainingsmaterialen
aangeschaft en hier wordt al met enthousiasme door iedereen mee getraind.

Daarnaast hebben we in het begin van het seizoen een zeer succesvolle ballenactie gehouden. Hier
hebben we meer dan 100 ballen in ons bezit gekregen. Deze ballen worden nu zo langzamerhand
als vervanging uitgegeven. We willen iedereen die hieraan heeft bijgedragen nogmaals bedanken!!
Waar zijn we momenteel nog meer mee bezig zijn; we overleggen samen met Raptim, CSVC en
Germanicus over een alcohol- en drugsbeleid voor onze jeugd. We kijken of we hier gezamenlijk in
op kunnen trekken en hebben dan ook met de clubs een werkgroep gemaakt. Bij de
ledenvergadering van Germanicus is aangegeven dat in geval van drugs op het sportpark er sprake
is van zero-tolerance.
De toernooien stromen alweer binnen. Het eerst eigen toernooi voor de jeugd is natuurlijk het
oliebollentoernooi. Deze wordt gehouden in de Swaneburg op 29 december en het oliebollenteam
staat weer te trappelen in de kantine van Germanicus om voor de jeugd weer heerlijke oliebollen te
bakken. 
De voorbereidingen voor het 123inkt meidentoernooi zijn alweer in volle gang en we hopen
natuurlijk dat het net weer zo’n succes wordt als vorig jaar.
Ook zijn we bezig met het opzetten van Vrienden van FC Coevorden. Hier gaan we in maart mee
van start en we hopen dat men hier net zo enthousiast aan mee wil doen. Nadere info volgt zo
spoedig mogelijk. Dus houdt onze socials in de gaten.
Via deze weg willen we iedereen fijne feestdagen toewensen en een voorspoedig 2024!
Met Sportieve Groet,
 Het Jeugdbestuur. 8



Dit jaar gaat Germanicus 1 weer naar Malta, daar waar het jaren een trainingskamp heeft gehouden.
Waar de voorgaande jaren werd getraind naast het nationaal stadion, worden de trainingen nu
gehouden bij de Hibernians FC. Dit team was in 2022 kampioen van Malta en heeft in het verleden 6x
mee gedaan aan de voorronde van de Champions League. Germanicus heeft voor de vrijdag, zaterdag
en zondag ruimte gereserveerd om te kunnen trainen. Hibernians zorgt voor trainingsfaciliteiten zoals
ballen en pillonen.

Uniek aan dit trainingskamp is het feit dat er maar liefst 17 sponsors mee gaan. Dat is voor een
trainingskamp naar Zuid Europa een absoluut unicum. Er wordt daarom met een grote groep afgereisd
naar het indrukwekkende eiland met veel historie, gelegen in de middellandse zee. We zullen er als club
alles aan doen om onze sponsors een onvergetelijke reis te geven die voor de nodige herinneringen
mogen zorgen.

Het team vertrekt op donderdag 11 januari 2024 vanaf vliegveld Brussel en vliegt terug op maandag 15
januari. Als overnachting is wederom gekozen voor de wijk Sliema, ten noordwesten van Valetta. Een
gezellige regio van Malta.

 

Trainingskamp Malta
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Uit de krant van toen...

Ditmaal een bescheiden artikel uit het Dagblad van het Noorden van 18 november 2008

Het mag dan een bescheiden artikel zijn; de inhoud is dan ook kort en bondig. Het 1e elftal
bungelde in het najaar van 2008 onderaan in de 1e klasse van het zondag amateurvoetbal. Na het
kampioensjaar, onder leiding van Gert Heerkes  waarin met mooi voetbal de titel werd veroverd,
was de ploeg geen schim meer van het elftal dat elke tegenstander haar wil op drong. Oorzaak was
mede een totale mismatch met de nieuwe trainer Harmannus Horlings. Horlings werd na ruim drie
maanden de laan uitgestuurd. Enfin, er moest orde op zaken gesteld worden, zoals dat in het
verleden wel vaker gebeurde. 

Marco Jongbloed was benaderd om tijdens de eerste wedstrijd tegen Achilles 1894 de honneurs
waar te nemen. Dit ging hem goed af en de wedstrijd wonnen de Germanen met 4-1 De week
daarop stond Joseph Oosting voor de groep. Dat dit een goede keuze was bleek achteraf zeker het
geval. Joseph presteerde uitstekend met de groep en qua potentie en beleving zag hij genoeg
mogelijkheden om de ploeg uit de degradatiezone te houden.  Marco Jongbloed heeft naar eigen
zeggen veel geleerd van Joseph Oosting. Germanicus handhaafde zich in de 1eklasse dat seizoen.

De carrière van Joseph Oosting is verder bekend. Assistent-trainer bij Vitesse,hoofdtrainer bij RKC
Waalwijk en nu bij FC Twente, waar hij heel goed presteert. Samen met Technisch Directeur Jan
Streuer verricht hij daar prima werk en daar mag voetbalminnend Zuidoost Drenthe best trots op
zijn. Jan Streuer heeft, zoals de oude garde wel weet, nog een ver verleden bij Germanicus gehad.
Jan Streuer speelde van 1964 tot aan 1969 bij Germanicus, voordat hij als speler naar FC Twente
vertrok. Als soort van transfervergoeding speelde Germanicus in 1969 tegen FC Twente ter
gelegenheid van het in gebruik nemen van een gloednieuwe lichtinstallatie en kon een bedrag van
3000,- gulden op de rekening bijschrijven.
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Sportsponsoring

Sponsoring is ontstaan vanuit de gedachte om een vereniging, team of individuele sporter een
warm hart toe te dragen.
In de Griekse en Romeinse oudheid vinden we de eerste tekenen van sponsoring terug. Bij spelen
of gladiatoren gevechten sponsorden rijke mensen hun favoriete atleet om deze zo meer kans te
geven om te winnen en zelf ook populairder te worden bij het volk. Deze vorm van sponsoring was
dan ook heel erg beperkt en had ook nog geen echte marketing doeleinden.
Tot aan de industriële revolutie, werden producten vooral persoonlijk gemaakt. Bij het opkomen
van de industriële revolutie begon men met produceren van grote volumes. Doordat dit gebeurde,
was het belangrijk dat ze zich onderscheiden van de concurrentie, om zo de vraag groot houden.
Vanaf toen werd sponsoring een onderdeel van reclame en naamsbekendheid.
Al snel ontdekten bedrijven dat sport een perfecte mogelijkheid is om hun naamsbekendheid te
vergroten.

Coca-Cola bijvoorbeeld heeft zelfs al120 jaar ervaring met sportmerchandising. In 1903 gebruikte
het bedrijf de wielrenners (!) Jack Prince en Bob Walthour als eerste sporters voor de promotie.
Enkele jaren later werden de eerste contracten getekend met honkballers, die in advertenties aan
hun fans vertelden dat ze voortaan Coca-Cola moesten drinken.
De eerste internationale stappen waren op de Olympische Spelen van 1928 in Amsterdam. De
ruimen van de schepen waarmee de Amerikaanse atleten naar Nederland kwamen, stonden vol
met kratjes Coca-Cola. Met deze bewuste stap wilde Coca-Cola Europa veroveren.
De eerste advertentie van Coca-Cola in Nederland stond daarom ook niet toevallig op de dag voor de
openingsceremonie in de Telegraaf. ‘Gij kunt het in elk café of restaurant, in elken bar krijgen.
Probeert het nog heden.’ Door heel Amsterdam hing reclame, geschilderd op gevels en muren.
Bijna honderd jaar later is Coca-Cola nog steeds één van de belangrijkste partners van het IOC.
In 1950 introduceerde sportsponsoring zich in Europa in een andere vorm. Bedrijven die sport
gerelateerde producten maakten, wilden naamsbekendheid verwerven door desbetreffende sport
te sponsoren. Daarna bleef het zich ontwikkelen en werd het steeds professioneler en belangrijker
binnen de sportwereld.
 
Vanaf 1970 kwam het in een stroomversnelling, steeds meer merken zagen de voordelen van
sponsoring. Zo kwamen ook niet sport gerelateerde merken in aanraking met sportsponsoring. De
budgetten om bijvoorbeeld de voetballers te betalen, waren afkomstig van de fabrieken en de
industrie. Een enorme ontwikkeling in het profvoetbal zoals wij dat nu kennen.
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Voorbeelden van sport en sportsponsoring:
In 1974 droeg Cruijff in het Nederlands elftal zijn eigen shirt, broek en kousen in plaats van het
officiële Oranje tenue van Adidas met drie strepen. Puma, die indertijd de sponsor was van Cruijff,
wilde niet dat Cruijff in het Adidas tenue speelde. De oplossing was het tenue met twee strepen.
Een ander voorbeeld van sportsponsoring is Henri Desgrange. Hij was een boze sportredacteur
die door middel van een sportevenement ervoor wilde zorgen dat zijn krant een grotere oplage
kreeg. Dat sportevenement staat vandaag de dag nog bekend als de Tour de France.
Of Michael Jordan die er hoogstpersoonlijk voor zorgde dat de schoen waarop hij speelde een
begrip is geworden. Jordan ontvangt nog steeds een percentage van ieder verkocht paar.

Maar ook Messi, Ronaldo, Mbappe, Max Verstappen en bijvoorbeeld wielerploegen zijn
onlosmakelijke verbonden aan een merk! De kracht van sportsponsoring is ongekend en oneindig.
De verbondenheid tussen sport en sponsoring is ook zeker terug te vinden bij CVV Germanicus.
Misschien zijn we wel de voorloper op het gebied van sportsponsoring in het amateurvoetbal.
Tegenwoordig wordt zo’n beetje elke vereniging gesponsord, maar in 1974 was daarvan nog geen
enkele sprake. De firma Weber stelde een sponsoring voor om de hoge kosten voor het spelen in
de hoofdklasse te compenseren, maar wilde de bedrijfsnaam daarvoor terugzien in de clubnaam.
Tot op dat moment kwam een dergelijke naam verbinding nog niet voor in het amateurvoetbal.
Weber Germanicus.
Sportsponsoring is essentieel voor het bestaan van onze club. Het is geen vanzelfsprekendheid
dat iedereen in een mooi voetbaltenue speelt, dat we ons perfect presenteren tegenover andere
verenigingen, dat trainers en coaches een lekkere warme jas hebben, de velden bespeelbaar zijn,
onze kantine er weer tiptop uitziet en zo kunnen we nog even doorgaan.
Onze sponsoren van nu zorgen ervoor dat de gehele vereniging op zijn of haar niveau kan
voetballen, dat we een voetbalvereniging voor iedereen kunnen zijn, dat we onze sport op de
meest professionele en plezierige wijze kunnen beoefenen, dat we als vereniging kunnen groeien
en vooruit kunnen kijken, een club kunnen zijn waar iedereen zich thuis kan voelen.
En dat dankzij de steun van sponsoren aan Germanicus.

SPONSOREN VAN CVV GERMANICUS BEDANKT!!
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Oude meubels toe
aan vervanging?
Bekijk ons assortiment
zitmeubels, tafels, kasten,
banken en accessoires

VOORDELIG
THUIS.

Als eerste op de hoogte zijn van onze nieuwste
producten en aanbiedingen?

> Scan de qr-code en blijf op
de hoogte

Meld je aan voor onze nieuwsbrief
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Kleding presentatie FC Coevorden
vrouwen 1

Op 2 november heeft dames 1 het nieuwe kledingpakket gepresenteerd aan haar sponsors in Ons
Café. Maar liefst acht sponsors hebben bijgedragen aan het pakket wat bestaat uit nieuwe
wedstrijdtenues, trainingspakken, presentatietruien en polo’s, inloopshirts, trainingstenues en
natuurlijk mooie nieuwe tassen. De sponsoren van dit pakket zijn; Mediasign, Ons Cafe, Cubri,
Forcys, Vince Group, Debicall, Snackbar Lootuinen en Noordenreizen.

Bijzonder aan het kledingpakket is de borstsponsor Pink Ribbon. Pink Ribbon vraagt aandacht voor
borstkanker en medefinancier onderzoek naar borstkanker. Dit prachtige initiatief heeft de grote
groep sponsors gemotiveerd om mee te doen aan dit mooie project. Het damesteam heeft de
sponsors bedankt met een mooie foto van het door de sponsor gesponsorde kledingstuk.

Ons café Mediasign Cubri Debicalll

Noorderreizen Snackbar Lootuinen Forcys Vince Group
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Jeugd FC Coevorden 

Als je op het sportpark bent kom je geheid Nick
Renting tegen. Nick is 27 jaar, instructeur bij de
opleiding Sport en Bewegen van Drenthe
College. Een echt voetbaldier die vele taken op
zich heeft genomen bij FC
Coevorden/Germanicus. Waaronder ook lid van
het Jeugdbestuur FC Coevorden. Direct een
aanleiding om hem te vragen om iets over hem
zelf en zijn vrijwilligerswerk te vertellen
aangezien hij een vergeten bestuurslid was in de
presentatiegids. Nu denkt u hoezo vergeten?
Nou in onze presentatiegids zijn we hem
vergeten te vermelden en hiermee maken we
het hopelijk een beetje goed. 

Ik heb vooral het afgelopen jaar korte lijntjes gehad met Bianca van Dijk en Marco Jongbloed. Dat
waren wel drijfveren om mezelf in te zetten voor de club. Ik heb gemerkt dat sinds ik trainer ben en ik
dat combineer met een functie in het jeugdbestuur dat ik er zoveel energie van krijg. Wanneer je
samen besluit om dingen aan te pakken, binnen een paar weken is het geregeld waardoor de
jeugdopleiding ermee vooruit gaat dat geeft heel veel voldoening. Zie je ergens verbeteringen en wil
je dat de club ook stappen maakt, dan zou ik absoluut voorstellen om van je te laten horen.” 

Nick geeft aan dat het trainerschap voor hem het allermooiste is wat er is en vindt dan ook zijn
wekelijkse oplaadmomenten bij FC Coevorden en Germanicus. Om met zijn eigen woorden aan te
geven “Het klinkt misschien wat suf maar wanneer ik zie bij spelers van zowel de jeugd als bij
Germanicus 1 dat ze het maximale uit zichzelf halen en daarin blijven groeien. Die ontwikkeling
volgen vind ik fantastisch. Daarom ben ik het liefst bij zoveel mogelijk wedstrijden. Ooit begonnen
met het idee dat ik een trainer wilde worden die een bijdrage kon leveren aan de ontwikkeling van
een speler om ze uiteindelijk in het eerste te zien voetballen. Dat een 16-jarige Hossein 65 minuten
kan spelen tegen Zuidwolde doet mij dan heel goed. Talentvolle jongen die gewoon de kans krijgt om
mee te trainen en dan ook nog minuten mag maken in het 1e. De weergoden zouden wel even wat
meer in het belang van de voetballers mogen werken. Vooral dit seizoen is het gewoon deprimerend
om te zien hoe vaak een training niet door kan gaan en hoe vaak je een melding krijgt dat er een
wedstrijd wordt afgelast. Trainers proberen wat op te bouwen met de elftallen maar het maakt het er
momenteel niet makkelijker op. Het hebben van een kunstgrasveld kan een deel van dit probleem
oplossen😊 
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Nick is trainer van de JO17-1 en is trainer coach samen met Kain Hoogeveen van FC Coevorden O21
Samen met Stan Meijerink geeft hij training aan de JO17-1 en geeft het volgende over het team aan.
“Het is een ontzettend leuk team. Stuk voor stuk zijn het geweldige jongens om mee te werken. In
de eerste competitiefase hebben we hooguit een keer of 4 kunnen trainen in een aantal weken. Dat
probeer je dan soms nog in te vullen met een looptraining of een zaaltraining en als je dan ziet dat
we op een zaterdag om 09:00 in Borger staan en de jongens na een negatieve reeks van afgelaste
wedstrijden gewoon de wedstrijd met 1-4 binnenslepen, zegt volgens mij ook wat over het elftal. Ik
vind dat een doelstelling altijd moet zijn om het maximale uit je elftal te halen. En op het moment
dat het elftal uitspreekt mee te willen doen om een kampioenschap in 1 van de fases dan moet je
daar absoluut voor gaan. Met het fasevoetbal heb je ook soms gewoon het probleem dat als je 1x je
dag niet hebt en met 0 punten naar huis gaat dat het al bijna onmogelijk is om nog bovenaan te
eindigen.” 

Als we vragen naar de O21 (Beltona competitie)is hij blij met de samenwerking met Kain ook een
talentvolle trainer bij de jeugd van FC Emmen en Speler van het 1e van Germanicus. Voor veel
jongens is het een mogelijkheid om zichzelf te laten zien op een hoger niveau. Zo speelden ze al
tegen VV Hoogeveen dat bijna de hele zaterdag 1 selectie in de basis had staan en zullen ze ook nog
aantreden tegen een ploeg als DZOH. Momenteel staan ze op 2 punten vanwege een gelijk spel
tegen Noordscheschut waarna we met winst van de strafschoppen nog een extra punt kregen.

Als je met Nick praat dan weet je dat hij zeer ambitieus is en als we hem daarna vragen geeft hij aan
dat het voor hem nooit een geheim is geweest dat hij ooit in de toekomst iets in de staf bij
Germanicus 1 wil doen. Hij is 27, in de volksmond noemen ze dat nog jong dus hij heeft nog genoeg
jaren om zich te blijven ontwikkelen om zich daar klaar voor te maken. Hij vindt Germanicus een
warme club, het zijn wel vaak dezelfde mensen die je wekelijks tegenkomt, maar heeft in de laatste
5 jaar gemerkt dat er zoveel mensen zijn die een hart voor de club hebben. En wat is er nou mooier
dat je in een tijd van nu je een beetje druk kan maken op een zondagmiddag of Germanicus een 3-2
tegen de Tukkers over de streep kan trekken. 
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De Germanicus familie
Interview met Rein, Johan en Sven de Vries 

In deze rubriek nemen we de term “Germanicus familie” heel letterlijk en praten we met
familieleden die lid zijn van onze voetbalclub. Denk hierbij aan vaders en zoons, vaders en dochters
broers, neven, nichten, moeders en zoons of dochters.

Samen zijn ze 111 jaar lid van Germanicus. Reinder 55 jaar, Johan 44 jaar en Sven 12 jaar. Deze keer
gaan we in gesprek met de familie de Vries!

De afspraak staat op donderdagavond bij Johan in het “clubhuis” en zoals verwacht was het welkom
spontaan en hartelijk. Het “clubhuis” zoals Johan het noemt, is een combinatie van een mooie bruine
kroeg en een voetbalkantine. Zo hangen Sven zijn eerste voetbalschoenen en voetbaltenue te pronken
aan de muur.

Alle 3 de mannen zijn graag geziene gasten bij Germanicus. “We komen graag bij de club. Want als het
gezellig is, zijn we er graag bij” zegt Reinder.

Het gesprek trappen we af met vader/ opa Reinder. Al
gebied de eerlijkheid te zeggen dat Reinder het
gesprek zelf aftrapt. 40 jaar heeft Reinder bij de NS
gewerkt. Eerst bij het onderhoud van het spoor en
later als magazijnmedewerker. Na 40 dienstjaren
mocht hij met pensioen. Waar menigeen dacht dat
Reinder zich ging vervelen, was het tegendeel
waar. “Ik had een volkstuintje en had nu meer tijd
voor mijn clubjes”. Want Reinder heeft overal clubjes,
zoals hij zelf zegt. Met oud collega’s gaan we kaarten
en sjoelen iedere vrijdag in Emmen. Hij heeft een
clubje van de badminton, waar hij erelid is, en we
hebben een clubje de Germaan! De Germaan bestaat
uit een groep mannen, die destijds voetbalden in
Germanicus 9. “Minstens 2 keer per jaar komen we
nog samen” vertelt Reinder. 
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Tegenwoordig is Reinder vooral supporter. Hij is bij thuiswedstrijden van het eerste elftal
en kijkt bij kleinzoon Sven en tot vorig jaar was hij ook trouwe supporter bij zoon Johan. Johan
groeide op in de wijk Lootuinen. Hij voetbalde daar als kleine jongen met de “jongens van
Lootuinen”. Johan is getrouwd met Jeanet en is vader van Anouk en Sven. Vanaf zijn 7e is Johan
gaan voetballen bij Germanicus. Met trainers als Anne Tuiten en Riny Treffers en met meerdere
kampioenschappen heeft Johan de jeugdelftallen doorlopen. Destijds als A junior kwam Johan in
aanmerking voor de 3e selectie. Na een aantal keren als wissel te zijn mee geweest zonder in te
vallen, gaf hij bij vader Reinder aan; “Als de trainer belt of ik dit weekend weer mee wil, dan moet
hij mij maar bellen. Ik zit in cafe het Geveltje”. Want Johan had van huis uit meegekregen, daar
waar het gezellig is daar moet je zijn. Johan werd inderdaad gebeld in de kroeg en na kort overleg
besloot Johan als jeugdspeler “transfervrij” naar de senioren te gaan. Johan werd opgepikt door
Ton van Dijk, leider van het 4e elftal. Ton zag het talent van Johan en was er snel bij. Dit was een
gouden match, want Johan heeft 33 jaar in het elftal van Ton gespeeld. Vorig jaar heeft Johan zijn
actieve carrière beëindigd. Johan speelde, net als vader Reinder, als vleugelspits. “ Ik moest het
vooral van mijn snelheid hebben” zegt hij. “Ze hebben me ook ooit eens achterin gezet, maar dit
was geen succes”. Op de vraag of hij hier bewust een mindere dag had, glimlacht Johan alleen
maar.

“In die 33 jaar zijn er heel veel mooie momenten geweest” vertelt Johan. Meerdere keren
kampioen, weekendjes weg, feestavonden en een flink aantal doelpunten. “Ik heb in 1 wedstrijd
ooit eens 7 doelpunten gemaakt”. Alleen tegen wie dat was en waar, dat weet Johan niet meer
precies. Voor Johan was het voetballen op zich niet zo belangrijk, maar de mensen met wie en de
momenten na de wedstrijd des te meer. “We hadden een elftal waarbij iedereen welkom was en
geen onderscheid werd gemaakt.” Dat vond ik mooi en dat is voor mij ook waar Germanicus voor
staat. Het mooiste moment uit Johan zijn voetbalcarrière was uiteindelijk in zijn laatste jaar. Het
elftal kwam regelmatig spelers tekort en dit zorgde ervoor dat onder toeziend oog van vader/opa
Reinder, de voorhoede van Germanicus 4 bestond uit zoon Johan en kleinzoon sven.

 Toen hij 30 jaar was is Reinder bij dit team gaan
voetballen. Voor die tijd speelde hij bij VHC (Veenoord
Holsloot
Combinatie) het huidige Twedo. Reinder begon als
assistent scheidsrechter, maar werd al snel
vleugelspits van dit elftal. “Een mooie tijd waarin we
veel gelachen hebben”. Naast het voetballen was
Reinder ook actief voor de vereniging. Zo is hij jaren
jeugdleider geweest. Maar de grootste bijdrage
(letterlijk en figuurlijk) was het organiseren van de
jaarlijkse bingo. “Voor de club organiseerden we een
bingo bij zaal Arends” vertelt Reinder trots. “Dit waren
hele bijzondere avonden, want de mensen kwamen
met bussen uit de gehele regio naar ons toe.” De
bingo avonden werden destijds bezocht door een
kleine 300 mensen en bracht voor de club een aardige
stuiver in de kassa.
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Toen Sven ging voetballen is Johan nog een aantal jaren jeugdleider geweest. Tegenwoordig is
Johan als supporter op de Pampert aanwezig. “Zaterdagmiddag voetbal kijken en daarna even aan
de bar in de kantine. Mooi man”. Sven zit tijdens het gesprek rustig te luisteren en hoort de
verhalen van papa en opa glimlachend aan. Zoals al eerder in het stuk vermeld, hangen Sven zijn
eerste voetbalschoenen in het “clubhuis” van de familie de Vries. 5 jaar was Sven toen hij deze
voor het eerst aantrok.

Sven, inmiddels 17 jaar werkend bij Direct bouw en leren voor het vak timmerman, speelde altijd
in de hoogste jeugdelftallen van de club. Als snelle behendige aanvaller/middenvelder was hij een
bepalende speler zijn elftal. Op dit moment speelt Sven in JO17, waar hij training heeft van Nick
Renting en Stan Meijerink. “We hebben een hele leuke en goed voetballende ploeg” zegt Sven.
“Sven is fanatiek” zegt opa Reinder. “Hij wil altijd trainen en wedstrijden spelen”. Reinder kon het
niet laten om hieraan toe te voegen dat dit bij Johan niet altijd het geval was.

Onlangs heeft Sven een opmerkelijke switch gemaakt bij het voetbal. Hij is van aanvaller naar het
doel verhuisd. Sven is tegenwoordig keeper. “Ze vroegen of ik misschien wilde keepen en dat leek
me wel leuk” zegt Sven nuchter. “Ik dook toen ik klein was al veel achter een bal aan op de
trampoline, dus dat was ik al gewend”. Uit het feit dat Sven bij de uitwedstrijd van het eerste bij
EHS, als reservekeeper op de bank zat, zegt wat over hoe talentvol hij is. “Ik heb keepertraining
met de keepers van het eerste”, hier leer ik veel van.

Tegenwoordig wordt er van keepers verwacht dat ze mee kunnen voetballen. Nou dit laatste kun
je wel over laten aan Sven. Naast veldvoetbal keept Sven nog in de zaal bij wat collega’s van zijn
werk. 

“Als ik niet voetbal en het mooi weer is, ga ik graag vissen met vrienden of opa” zegt Sven. En dat
vissen gaat hem ook goed af. Vorig jaar ving hij een steur van maar liefs 1,85 meter!
Na een avondje “clubhuis” bij de familie de Vries heb ik gemerkt waarom het zulke graag geziene
gasten zijn op de Pampert. Reinder, Johan en Sven bedankt voor de gezelligheid en tot ziens op de
Pampert.
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BERTUS BOSMAN WINT
GANZENMARKT

KLAVERJASTOERNOOI. 

Bertus Bosman is bij het ganzenmarkt klaverjassen winnaar geworden van het gouden
ganzenmarkt speldje. Hiermee werd hij de opvolger van zijn zoon Arno, die de twee vorige edities
had gewonnen. Met 7720 punten bleef hij Thea Nelissen met 7405 punten voor. Op de derde
plaats eindigde Lambert Alting met 7243. Van de 45 deelnemers gingen 10 personen met een
mooie vleesprijs naar huis. Ook dit maar vond het klaverjastoernooi weer plaats in de kantine van
voetbalvereniging Germanicus.

Alle klaverjassers van Coevorden en omstreken hebben 8 november 2024 alweer rood omcirkelt
omdat dan de volgende editie van het ganzenmarkt klaverjassen zal plaatsvinden en niemand dit
wil missen. De organisatie kan terugkijken op een gezellig en geslaagde ganzenmarkt activiteit.
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In Memoriam

Op 22 juli bereikte ons het trieste nieuws dat Roel Nanninga op 66-jarige leeftijd is overleden. Wij
herinneren Roel als een fijn en warm persoon. Roel was leider van het seniorenelftal met als
kernspelers zijn broer Eddy Nanninga, GienusMeierink, Gert Pot, Henk Blaauw, Jan Lanjouw, Jan
Klok en keeper Henk Schimmelpenning. Ook was hij actief als barmedewerker en leider van
verschillende zaalvoetbalteams. Roel was sinds 1 augustus 1976 lid van onze vereniging.

Op 4 augustus overleed na een kort ziektebed op 90-jarige leeftijd; Aly Poort –Eggengoor. De
familie nam met berusting afscheid van haar. Mevrouw Poort –Eggengoor was lid sinds 1 augustus
1989.

Op 22 augustus jl. bereikte ons het trieste nieuws dat Hein Schepers op 82-jarige leeftijd is
overleden. Hein bekleedde vele functies binnen onze vereniging en samen met zijn vrouw Grada
draaide hij vele kantinediensten, was hij actief bij de groenploeg, als elftalleider eind jaren ‘70 en
beginjaren ‘80 bij de oudere jeugd, elftalleider bij zaalvoetbal en Hein was meerdere jaren
verantwoordelijk voor de inkoop van de kantine. Hein was lid van Germanicus sinds 1 augustus
1978.

Mogen zij allen in vrede rusten.

December, 2023

Bestuur, Ereleden en Leden CVV Germanicus
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sponsoren

Hoofdsponsor:
Gebr. Hendriks Metaalrecyling
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